



RBHK House Wine Awards 2017 香港餐飲展駐店酒大獎 2017

Following the last 6 successful years of House Wine Awards (since 2011), the organizers once again team up with Hong Kong Wine Judges Association to launch the 7th House Wine Awards. House Wine Awards aims to recognize wine distributors who provide and select high-quality house wine for restaurants in Hong Kong that best reflects the taste of customers. We believe that “behind every successful restaurant, there stands a tasteful wine distributor.”

繼承過往 6 年 (自 2011 年) 的優越成績，2017 年香港餐飲展再度與香港葡萄酒評審協會攜手合作，舉辦第七屆「香港餐飲展駐店酒大獎」，致力於表揚為香港本地餐廳、酒吧提供高質素駐店酒的供應商。我們相信「在每家成功的餐廳背後，總有一位別具品味的葡萄酒供應商」。

Here is the result announcement for all **Best of the Show** winners on the 7th RBHK House Wine Awards (2017):-

以下為第七屆「香港餐飲展駐店酒大獎」(2017 年度) 各**全場最佳駐店酒**得主:-

Best House Red Wine 全場最佳駐店紅酒: I Pastini, Susumaniello 'Versosud' IGP 2013 (分銷商: VINOVERITAS ASIA LIMITED)

Best House White Wine(Dry)全場最佳駐店白酒 (干白): Domain Road Sauvignon Blanc 2014 (分銷商: Wines Connection Limited)

Best House Sparkling 全場最佳駐店氣泡酒: Beppe Marino Tenuta Valentino Moscato D' Asti DOCG 2016 (分銷商: Cohere Lifestyle Ltd)

Best House Organic Wine 全場最佳有機駐店酒: Chateau Maris Les Planels 2011 (分銷商 Wine Couple Co. Ltd)

Best distributor 全場最佳分銷商: Wines Connection Limited